
    
Protokół Nr 23/2012 

z XXIII sesji Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych 
z dnia 26 czerwca  2012 r. 

 
 
 Obecnych 11 radnych - lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego 
protokołu .  
 
Ad.1. Otwarcie XXIII sesji Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady Pan Julian Czarnecki, przywitał zgromadzonych na sesji 
radnych, zaproszonych gości, Komendanta Policji Pan Aleksandra Lubasa, sołtysów 
oraz Kierowników Wydziałów Urzędu Miejskiego. 
  Stwierdził, że na sali obecnych jest 11 radnych, wobec czego obrady sesji są 
prawomocne. 
Nieobecni: Pan Stanisław Leszega, Pan Henryk Tymejczyk, Pan Grzegorz Oleksyk, 
Pan Zdzisław Rudziński. 
 
Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad XXIII Sesji Rady Miejskiej. 
 
Głosowanie: za -11 radnych, obecnych – 11 radnych (jednogłośnie). 
 
Porządek obrad XXIII Sesji został przyjęty. 
 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Miejskiej. 
 
Nikt nie wniósł uwag do protokołu, wobec czego protokół z XXII sesji został 
przyjęty. 
 
Ad. 4. Sprawozdanie Burmistrza za okres międzysesyjny. 
 
Sprawozdanie Burmistrza, Zastępcy Burmistrza sprawozdanie z zarządzeń wydanych 
przez Burmistrza  oraz sprawozdania Kierowników poszczególnych wydziałów, 
przedstawiła Pani Janina Sokołowska – p. o. Sekretarza Gminy Ustrzyki Dolne  
(Zał. Nr 2).  
 
Dołączył Pan Grzegorz Oleksyk, Pan Zdzisław Rudziński i Pan Henryk Tymejczyk – 
obecnych 14 radnych. 
 
Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Leokadia Bis, która zwróciła 
się z zapytaniem do Pana Burmistrza o sprawę budowy zatoczki autobusowej w 
Ustrzykach Dolnych oraz o budowę chodnika w Krościenku.  



W odpowiedzi Pan Burmistrz poinformował, że w tej sprawie wystosowane zostało 
pismo do GDDKiA z którego dowiedzieliśmy się, że kwestia budowy zatoczki 
autobusowej w Ustrzykach oraz budowa chodnika w Krościenku znajduje się na 
bardzo dalekiej pozycji istotnych inwestycji do zrealizowania. Na dzień dzisiejszy nie 
wyznaczono konkretnego terminu realizacji tych przedsięwzięć. 
Pani Leokadia Bis wystąpiła również z zapytaniem o możliwość uruchomienia przez 
Veolię Transport Sp. z o.o. kursów autobusowych na trasie Ustrzyki Dolne-Kuźmina. 
W odpowiedzi Pan Burmistrz poinformował, iż zaproponował wznowienie takich 
kursów próbnych, warunkiem uruchomienia większej liczby kursów na tej trasie 
autobusowej jest dotacja z gminy, ponieważ na dzień dzisiejszy jest zbyt mała liczba 
pasażerów. 
 
Ad. 5. Informacja dotycząca tworzenia regionu gospodarki odpadami. 
Informacja przedstawiona przez Burmistrza stanowi Zał. Nr 3. 
 
Głos zabrał Radny Pan Arkadiusz Lupa, który wystąpił z zapytaniem o sytuację 
dotychczasowych umów podpisanych z MPGK. 
W odpowiedzi Pan Burmistrz poinformował, że umowy te stracą moc z dniem 
wejścia w życie nowej ustawy. 
 
Opuścił obrady Sesji Pan Marceli  Kuca, obecnych 13 radnych. 
 
Ad. 6. Prezentacja uchwał. Opinie komisji. Dyskusja. Głosowanie. 
 
1. w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Ustrzyki Dolne na rok 2012, 
 
Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik Ewa Kaczmaryk - Elmerych. 
 
Opinię Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych przedstawiła pani Leokadi Bis - 
pozytywna (Zał. Nr 4). 
 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 
 
 Głosowanie: za – 13, obecnych–13 radnych (jednogłośnie). 
 
2. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości mienia komunalnego, 
położonej na terenie miasta Ustrzyki Dolne, 
 
Projekt uchwały omówiła Pani Alicja Kisielewicz – Kierownik Wydziału Geodezji i 
Gospodarki Gruntami. 
 
Opinię Komisji przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – Przewodniczący Komisji 
Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego i Zagospodarowania 
Przestrzennego – opinia pozytywna (Zał. Nr 5). 
 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 



 
Głosowanie: za – 13, obecnych–13 radnych (jednogłośnie). 
 
3. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz gminy Ustrzyki 
Dolne nieruchomości, położonej na terenie miasta Ustrzyki Dolne, 
 
Projekt uchwały omówiła Pani Alicja Kisielewicz – Kierownik Wydziału Geodezji i 
Gospodarki Gruntami. 
 
Opinię Komisji przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – Przewodniczący Komisji 
Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego i Zagospodarowania 
Przestrzennego – opinia pozytywna (Zał. Nr 5). 
 
 Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 
 
Głosowanie: za – 13, obecnych–13 radnych (jednogłośnie). 
 
4. w sprawie wyłonienia przedstawiciela Gminy Ustrzyki Dolne do składu Rady 
Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Opieki 
Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych. 
 
Przewodniczący zgłosił kandydaturę Pana Stanisława Leszegi, w związku z jego 
nieobecnością odczytał pisemną zgodę, która wpłynęła w dniu sesji do biura rady. 
 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 
 
Głosowanie: za -13 radnych, obecnych – 13 radnych (jednogłośnie). 
 
Ad. 7. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
Pan Wojciech Szott Dyrektor UDK w Ustrzykach Dolnych zaprosił do uczestnictwa 
w kolejnych imprezach z okazji Dni Ustrzyk Dolnych,  oraz  wszystkich innych 
organizowanych przez cały okres letni.      
 
Kolejno na pytania złożone przez sołtysa wsi Hoszów Pana Marka Dziwisza, 
odpowiedział Przewodniczący Komisji ds. Wsi Pan Władysław Nosal oraz Pan 
Burmistrz Henryk Sułuja. 
 
Ad. 8. Sprawy różne. 
Nie było. 
  
Ad. 9. Zakończenie obrad. 
 
Zakończenie obrad: 11.30. 
Pełna wersja wypowiedzi na nagraniu audio. 
 
Sporządziła: Agnieszka Madej. 


